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Péntek délután érkeztem meg Szejkefürdőre, a Motion Fesztivál kapujához, ahol egy
zökkenőmentesen működő beléptetőrendszerrel találkoztam. Hozzá kell tennem,
érkezésünkkor nem volt túl nagy a tolakodás. Vártam a fűben szerteszét ülő, vodkázgató
fiatalokat a kapun kívül, meg a kígyózó sorokat a check-innél és a karszalagot. De ezen
hagyományos fesztiválkellékek közül csak a karszalaggal találkoztam.

  

A sikeres bejelentkezés után nem sokat teketóriáztunk és leültünk egy üveg vodkával, hogy a
következő kiérkezőknek már mi is hozzátegyünk picit a fesztiválfeelingjéhez.
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Kicsit szkeptikus voltam afelől, hogy csöpp kis Udvarhelyünk egy ilyen típusú eseményre fel
tudja-e tölteni a Szejkefürdőt, de szerencsére kellemeset csalódtam. A szervezők ugyan
számokat nem árultak el, azt elmondták, hogy a vártnál sokkal többen jöttek el az eseményre.
Első este ugyan családiasabb volt a hangulat, ha a résztvevők számát kellene megsaccolnom,
400-500 fő közé becsülném, a második éjszaka már ennél sokkal többen taposták a Szejke
füvét.

  

  

Az ország különböző pontjairól, többek között Bukarestből, Kolozsvárról, Brassóból és
Nagyváradról érkeztek a fesztiválozók, de angol és dán látogatói is voltak a debütáló
elektronikus őrületnek. A szervezőbrigád elárulta, hogy egy körülbelül harmincfős társaság
azzal a tudattal érkezett, majd ragadt ott Segesváron, hogy vonat hozza őket a Motion
fesztiválra.
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  Nagyon kellemes meglepetésként ért, hogy az evő-ivó sátorban hagyományos, és nemfesztiváláron juthattunk hozzá a sörünkhöz vagy a csirkés szendvicsünkhöz. Az árak azudvarhelyiek zsebére voltak szabva, ahogy a szórakozási lehetőségek is, hiszen a bulizáson ésa csocsón kívül az ember nem igazán találhatott magának alternatívát. Mentségükre legyenmondva, a két napos formabontó rendezvény a zenére és a tombolásra orientálódott. Az megolyannyira jól sikerült, hogy az Antena 1 sem tudta szó nélkül hagyni. Íme:  {youtube}yvGp4eYi600{/youtube}  A rendezvény minőségéről az is tanúskodik, hogy Mihai Popoviciunak, a román elektronikuszene Luke Skywalkerének show-ja befejeztével esze ágában sem volt lezárni az éjszakát, ésegészen reggelig ropta az udvarhelyi közönséggel. A szervezőktől megtudtuk,Adrian Eftimieés Dj Optickis nagyon elégedett volt a rendszerrel, illetve a fogadtatással és európai szintűnek titulálták aszakemberek által összeállított hangtechnikát. Ezen nem is csodálkozom, hiszen reggeli hétkorhazafele, a Bethlen- negyedben kullogva, még bólogattam a Szejkén hasító zenére.  

  Maga a buli valóban feledtette velünk az esetlegesen felmerülő hiányosságokat, hiszenmindenki önfeledten tombolt, a kicsinek véletlenül sem nevezhető tömegben. A szervezőkcélkitűzései, miszerint magas színvonalon ismertetik meg a műfajt továbbá, hogy a többvárosban létező, az elektronikus zenét kedvelő csoportokat összehozzák, azt hiszemmaximálisan sikerültek.  
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  Ha eddig finomvegyes érzésekkel is voltam a stílus iránt, jövőre már én is kedvelőjeként fogokmegérkezni a Motion-re, hiszen a szervezők elmondása szerint, tervben van a másodikfelvonás.
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